
97-2 大葉大學 完整版課綱

基本資訊

課程名稱 網路英文溝通 科目序號 / 代號 1982 / ELF1059

開課系所 英美語文學系 學制 / 班級 大學日間部1年1班

任課教師 倪淑芳      專兼任別 專任

必選修 / 學分數 選修 / 2 畢業班 / 非畢業班 非畢業班

上課時段 / 地點 (二)56   / J415-1 授課語言別 英文

課程簡介

The course will enable students to move more easily through the English speaking sections of the internet. Some

technical computer knowledge and multimedia usage are part of the course plan, as well as the training of general

English abilities. The popular environment of the net will inspire students to challenge themselves. The course is

meant to be an “inspiration” for future self-study.�

One section of the course will be covered by a group project. This project will move through various stages of

research, assembly and presentation during the semester. It will culminate in a final display of the project and an

English class activity at the end of the semester. Apart from teaching English communication and reading on the net,

the project will teach students self-study skills, team work, online research methods, presentation modes and,

hopefully, ｃｒｅａｔｅivity.�

課程大綱

Introduction, Syllabus, Web quest�

Terminology, my computer, multimedia�

Security, freeware�

Greetings�

Website�

Communication, boards, blogs, etc.�

Mid Term Exam�

My hobby, forums, fan cultures on the net�

Science Quest�

Language�

Online news�

Fast food exercise�

Moon landings�

File extensions�

Alternative worlds�

Final Exam �

基本能力或先修課程

Basic to intermediate English skills. Computer knowledge.
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課程與系所基本素養及核心能力之關連

成績稽核

教科書(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教科書

參考教材及專業期刊導讀(尊重智慧財產權，請用正版教科書，勿非法影印他人著作)

書名 作者 譯者 出版社 出版年

無參考教材及專業期刊導讀

上課進度 分配時數(%)

週次 教學內容 講授 示範 習作 實驗 其他

1 internet basic, weblog set-up 50 50

2 cyber terminology , internet history 50 50

3 netiquette 50 50

4 mailing list, online discussion 50 50

5 online discussion 50 50

6 email writing 50 50

7 weblog 50 50

8 mid-term 50 50

9 see above 50 50

10 see above 50 50

11 see above 50 50

12 see above 50 50

13 see above 50 50

14 see above 50 50

15 see above 50 50

16 see above 50 50

17 final project 50 50
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